

HYPNOS REVEALS "THE BLACKCROW" ALBUM FRONTCOVER & TRACKLIST

Czech death metal commando HYPNOS reveals the front cover and tracklist of their upcoming album. Follower of last work "The Whitecrow", entitled "The Blackcrow", was recorded in Czech ŠOPA STUDIO with sound engineer Stanislav Valášek (Silent Stream Of Godless Elegy, Malignant Tumour, Dying Passion). New album will be released on Friday, October 30th, 2020. Limited edition of digipack CD with bonus track and sticker, via German Einheit Produktionen in distribution through Alive AG, LP version via Czech Monster Nation, plus wide possibilities of digital download.

HYPNOS ENTHÜLLEN "THE BLACKCROW" ALBUM FRONTCOVER & TRACKLIST

Das tschechische Death Metal-Kommando HYPNOS enthüllt das Cover und die Tracklist ihres kommenden Albums. Der Nachfolger des letzten Werkes „The Whitecrow“, mit dem Titel „The Blackcrow“ wurde im tschechischen ŠOPA STUDIO mit dem Toningenieur Stanislav Valášek (Silent Stream Of Godless Elegy, Malignant Tumour, Dying Passion) aufgenommen. Das neue Album wird am Freitag, den 30. Oktober 2020 veröffentlicht und erscheint als limitierte Auflage als Digipack-CD mit Bonustrack und Aufkleber über Einheit Produktionen, mit Vertrieb über die Alive AG, eine LP-Version über Tschechische Monster Nation sowie zahlreiche Möglichkeiten zum digitalen Download.

HYPNOS ZVEŘEJŇUJÍ OBAL A SEZNAM SKLADEB NOVÉHO ALBA "THE BLACKCROW"

České death metalové komando HYPNOS zveřejňuje titulní obal a seznam skladeb svého nového alba. Následovník poslední desky „The Whitecrow“, nazvaný „The Blackcrow“, byl nahrán ve studiu ŠOPA se zvukovým inženýrem Stanislavem Valáškem (Silent Stream Of Godless Elegy, Malignant Tumour, Dying Passion). Datum vydání je stanoveno na pátek 30. října 2020. Limitovaná edice CD digipacku s bonusovou skladbou a samolepkou u německých Einheit Produktionen (v distribuci Alive AG), LP verze u domácích Monster Nation, plus spousta možností digitálního stahování.

HYPNOS „THE BLACKCROW“

1. Vox Irae
2. The Blackcrow
3. Afterlife Disillusion / The End of Idolatry
4. Dawn of their Halcyon Age
5. Plunged into Cacophony / Procession to Babylon
6. Vae Victis
7. Culte de la Raison
8. Liquid Sands
9. In Grief / Too Old to Cry
10. In Blood we Trust (2020) * digipack bonus track

www.facebook.com/hypnoscz